
Permetriin 5% w/w cream 30g 

【TPER1】Permetriin Cream LMP  5% w/w, 30g/Tube      ATC Code：P03AC04  

中文名： Permetriin Cream  «韋淳貿易» 

適應症： 疥瘡。 

藥理分類： Antiparasitic Agent, Topical; Pediculocide; Scabicidal Agent.  

用法用量： Administration: 

⚫ For topical use only.  

⚫ Thoroughly massage cream (30 g for average adult) from head to soles of feet, 

leave on for 8 to 12 hours before removing (shower or bath); 

            Dosage regimens: 

           Scabies:  

⚫ Adults, the elderly, and children over 12 years old: up to one tube (30g). 

A few adults may need an additional tube. Should not use more than 2 

tubes at each application. 

Children 6~12 years: up to 1/2 tube (15g) 

Children 1~5 years: up to 1/4 tube (7.5g) 

Children 2 months~1 year: up to 1/8 tube (3.75g) 

⚫ May repeat if living mites are observed 14 days after first treatment; one 

application is generally curative. 
 
不良反應：  搔癢、皮膚紅斑、皮膚有刺激感。  
 
禁    忌：  1. 已知對本品有效成分或賦形劑過敏之患者。 

            2. 不建議用於出生 2個月以下嬰兒。 

  

注意事項： 1.每次最多建議用量--12歲以上：1條(30g)。6~12歲：半條(15g)。1~5歲:1/4

條(7.5g)。2個月~1歲：1/8條(3.75g)。  

2. 用於治療疥瘡時，塗抹藥品後 8至 12小時內除去(洗澡或淋浴)。 

           3. 使用前、後記得洗手。本品勿碰觸黏膜處(如嘴、鼻、眼睛或陰道)。 

            4. 塗藥時須先手套，以免被傳染。 

            5. 塗抹本軟膏期間應避開火源。 

            6. 須小心避開眼睛及嘴巴周圍。若沾到眼睛，立即以大量清水沖洗。 
                         
懷 孕 期：  1. Adverse events have not been observed in oral animal reproduction studies.  

            2. Permethrin is the preferred treatment of scabies during pregnancy (CDC 

[Workowski 2015]). 
 
授 乳 期：  1. It is not known if permethrin is present in breast milk following topical 

administration for the treatment of scabies or lice.  

            2. Permethrin exhibits minimal systemic absorption following topical administration 

(≤2% of applied amount) and any absorbed drug is rapidly metabolized to inactive 

metabolites.  

            3. Although the manufacturer recommends against breastfeeding during therapy, 

permethrin is considered to be a drug of choice for the treatment of pubic lice and 

crusted scabies in patients who are breastfeeding a child (CDC [Workowski 2015]). 

 

備註： 本品目前為專案進口藥物，無許可證，但健保給付(341元/支)。 

 


